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Protokół Nr xxxlv/2ol3
z sesji Rady Gminy Mietkó!

z  dn ia l0 l ipca20l3 r .

sesję otwoŹył PŹe\łodniczący Rady Gniny Józef zygad]o slofui ,,otwicrm sesję Rady
cnriny Mietkó\ pąryilal zebranych. na podstawie listy obecności shvierdzil quorum i pżedsbłil

l' Podjęcie uchłaly w splarvie Zniany uĆnMły Nr xxx/]j4/20l] Rad} ońiny Mie&ów z
dnia 14 maj! 2oll i iv spnwie a\?rcia porozunienia w ualEsie udzialu Gninv w
projekcie rcatiavan}m pod ńewą ,,Rcku|tysacj! dolnośla.skich skladowisk odPadós
komunalnych . i utwo@nia spólki celoNej do rca|ifacji Prcjeklu,

2. wnioskii interpelacjo rcdnych

obecni vB lńly obecności

. wójl $Tjaśnil' że 14 naja br podejnrowlna byia uclrwaIa s'spiawie fawgrcia porczumienia
w załJesie udzialu cńiny w pmjekcie Ealizowanln pod nazlvą ,'B'ekultywacja dolnośląskiĆh
sk]adowisk odpadów komuńa|nyĆb.'i utsorzenia spólki celowej do reBliz,Ćji Prcjektu
Do*unenly lńnly do sądu Rejeslorvego. który wniósl zastreżenia
w aiązku z po$!ższ,yn zmienio.y foslal $ 2 ' przedslawił tEść lego $ poóMując z ttśĆią
2 uchwaly 2 ]4 naja. skeś|a się apis 2 200 zl' i są podanc |ałtyczre kos/''tj 17 800 zl'
udzialu w PoŚaci akcji. Jesl lo zapisme w budżecie i ca]e zadmie musi być zrealizo\'ane do 2015 r
Jest wsbwioÓe sloso ..yłsności.. w fdmiu udzial Dolnośląskiej Agencji Współpracy
GospodaMej zostanie poł!,ly w całości wkladem niepienięfnym v fonnie ',ł'lasności,,

Nstępnie prz€dsla$'ił uasadnienie do Dchwaly
Przewodniczący u apya] czy sąPyania

PŻewodnicżący fapya] . kto będzie Eplefeńloła] gminę na \ł!lnyń posiedfcniu spólki
wójt odpowiedzial' że on i Pańi skebnik'

Glosovalo l4 radnych - oddano 14gIosów,,a,'
Przewoduicząc' slwiądzil' żc ucbwa]a zostala podjęB jednog]ośnie'

vó]l v,jaśtri] jes.ze spńwy dotycząc€ prac ̂ viąanych z rckultywacją sklado{iska śniec' w
stńży' zieńia, kórajesllam usypala nilla shżyó do Ekuhy]vaĆji' ale okżało się. żF nie ńożńa
Fj ruszyć. gdyż znajdDjc się lm punkt y),sokościory, który nłyqa się Eper i lego nie woho
ruszyć' w opncowfuiu Ekull)Mcji jeś ł}bulzeni. 100 m: Plyy, klóra się lan aajduje. ale jest

ona id€alnado uządzeniE PsZoK u

wójt odpowie.tział na inle.p€lgcję ńdneeo Kazimiera Polańskiego s' spra$'ie dzialki
dzi€żawionej pżez ńdną Helenę Ańynowicz od gńiny M'cikóW ł aśniając, że w lDtym
br wplynę]o pisno od vojewody !v tcj sFawie $yslee zostały dokumeil!' w majLl
sll}nęlo kolejle pismo o pl&slanie dokunentów dolyczących Moszonych oplat za
uzylkosanie tej ziemi i te dokumenty zośaIy ł1Ślane voje{odfie, ca]ość tE dokunenlacji
jest u wojervody' Nadmienił, że to by] elunL z dzia]ek nauczyciek]ricb ' 'adna H'
Anynowicz jestnauczycieleńemeryteń
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i oso biśc ic ni€ prowadzi]a dzia]llności na lej dfi alcc ' c alość dokuncnlacj i jes t u woFwod y
K. Polański Pfu wójt nial odpowienzieć i|e lal by]o uzysane' jak uńowa był. zaNarta.
kiedy pueszIo od wójta, a jak nie bylo unoĘ' lo klo as'ini|' - jej nie było. otŹynuje
telefony od osób' klóE domagają się w}łaśnienia tej spńrv'v

- wójl . {rjaśni]' że Umowa lani Heleny *lgasła w gldni! 2010 r ' ale chcąc
uporządko]Yać spń]vę lf'1kowania dfialek, kórych jest dość sporo. polecil p.eowniko}'i
v]'lowienie tyclr osób, klóE na ?źsad'e doImicDania końtlnuują użllkorwie pop.Zef
oplaty czynsfn' Uno$f lc przedlużone zosBly do końca br' ńs'nief unowa Pani lleleny
zośata pŹedluŹona ' to by| pewien aulomaly7m Po olrzynaniu pieNszego pńma od
voFrod j '  nJ  \ 'n 'o f .  oM '  h  '  1 )  b- |a]a  /  | ' a  lo / ' ' i f  n  Jńo{a '

- K, Poldjski sl*ierdzi], ze nimo' Że od cludnia 2010 roku nie b'łÓ mosY, a|e placone
bylo lzn. że ufylkowala'
wójt . wyjaśni]' że pla€niepodatkułcale nie]est]cdnoznŃzne zuż}tko*aniem' zapytal
cfy Irloś wid'3l Pmią Hclcnę na fraklorze sf,lhldzaja!' Że nie uŻ}1kowaJa osobiście lcj
d7ialki wy.jaśnil ponownie, ze dokuneutacja do'ycfqca tj spn}r jest u wojesldy'
NasrępŃe zuama smeleka'radna po$ialo$E \ aśniła, żc była s podoblej sytuacji
kiedy objęla mandat radnej po] alowej jej mąz mia] zaNańą ufoołę z Połialdn l
\}kładnia wojeNod' by]a .lednozraczna. że dziala|ność lo|nicfa nie jest dzillalnością
gospodalczą nie placi się podalku dochrdoł€go tylko rol|r''

- wójt po iż kolejny xr'iaśnil. fe doklneDly są u wojewody i czekfuly na odpowi€dź
- R Lącz u*'aża. żc Pani Hdena jeŚ $}sokiej klasy radną' ńa wsfędfic aufanie' że

zŃwnÓ P&i Helena j3ł i Pan wójt Ę,tłumaczy|i spla{ę i żc to Die jeŚ lemal na

- H' Ańymowicz zpytała Pana PolańskieEo dlaczego jej lo robi. stqierdzając, że lo niej.Ś
spBwa rvaBi państqo\'ej. żebt b!1a t€natem kazdcj ssji UNża' fe sPrawa zosla]a
s aśnionapŹez niąi plzcz wójia'
K' tolański po\ie{jzial, Że są p'1ania i ktoś poNinien na nie odpoNiedzjeć. Ffez 2 lata
nie była podpisfua unoła, cojest b. dziwne i nie b']o Ód rŹn odpo$'iedzi na pylanie w rcj
spmwic tak iakby b,vlo ukqvane.

PŹe$odniczący ptz-cfi"l dyskus.ję i powicdfia]. że nalezy poczek!ć na odPÓwiedŹ Ód w.]c\'ody'

zufanna smereka mdna powiatorva ofuówila sp.awę dtoli, klóEjeslmbiona do osw
Złróciła się do radnych aby uporvażnili wójta do rczmólv 2 iviceśaioslą o faMrcie
porozlnienia 'by drÓga 2Óstala zobiona aż do Donru Ponoc} spole.znej
vójl poinfomo$ll, feje$ po sslępnych lozmowach i aproponuje slaroścje końpeńsalę
na z6adzie luaFmości lv lakiej poslaci, że enrjna już ,jinwestowa|a w budowę chodnika
{ Pihvie' o!ż faiiwsluje w budowę chodnika wMilinie i Donanicacb

- JeŹt Kuriala . polvicdział. zc nie Doże się dopDsić aby droga w st|óży byla robiona .
uwŁa, że dńg! w slńży je$ wahiejsza niŻ w Bożyeniewie, bo |udzie codziennie
dojeżnżają do prgcy'

- z' sneeka zpewni]a radnceo, ze do końca Mześnia będfie frobionc 52 łm nakladek
lakfe na drcdze 7-e stóż.t do Nowci wsi i poprcsi]a o cieĘhYość' gdyż w pier"szej
kolejności nusi być zrcbiona droga ł Bor7-lgniewie 2e v2g|ędu na organizoBmy fu LeEnie

Jfu Bajsłovnf ńdny podzĘko\Bl ndncj Z smdtcc za za]a&nie dziu n! drod,-e
połiatowej pŹez wawzeńcf yce'

- B ozena c ap - radna . po informoMła, Że w PDszkowiclch są !o łalanc dzi ury
- Anna Brańka - radm .zg]osi]a' rc \ł DoDaricaclr jest dziula na drodfe

Kr}st'Yna Janicka radna zclosila' żl w Mjlinie żl.jcstzrobione
z sneEka pop|osi]a aby zs]osió sprurvę w Milinie naliśnie wówczś zg]asza Miosk
na piśnie do ZaŹądu i nuszą dać odpowiedź
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vójr w'jaśnil Pani zuannio że chodzi o akęt przy posesji m l przy u| MielkoNskiej
tanjestblędnie w'tońba nak|adka, w mlach gwłańcji pov'inni 1o aobić.
Ed$'ard Kasan 6dny zrtosił, że dioea \' Mmjowie jest b&dzo aiszzoną sl*ieidził'
ze dziury noha omnrąó' ale jali jest pevign odcinek drogi calkjen aiszczony to nie da się
pŹejechać oraz stwierdzil. że droga jest s'ąska a ruch badzo duy - micszkańcy nie trocą

wójt poinfomoNal' ie sdlby na calej drcdze do Ujo9a Pos'ial frobil no\'y óbll. to
sklomy b'lby prz€jąś ra drosę jako g inną Nadnieni], żE jeżeli droga slróza.Kąly wr,
poza Milineń i Proszkos'icmi nie bioląc pod uwaeę drrci do Mmiowa Malego. Io jcs już
pżyeoicie' ! plzy okeji triathlonu u obiona jesl ul' olTodowa w Mielkowie i także ma
nad'eję, że droga kolo Kościoło rv ManioNie będfie zlbiona' vójt prwiedzial. że
oc&kuje od ńdnych ulvae i lozNagi w slmwie pŹejęcia dogi do Ujoya
z' sm9rska zapewnila' że sl.roŚWo Porviatowe $1chodfi do g in z propozycją
plzejmovania dńts po {Ćfeśniejsftm icn mpmwieniu pżez Powial . a plzy okuji dogi
do Ujowa zaprcponuje aobieńie dioci od Pażdziom! prez wa]tzeńc2yce
E' Kassm zsłosil IóMież, Z drcga do Milina - pobocze bylo źle aobione i samochód się
pżewróci] dÓ mM, pobocze powinno być utu'edfońe
z' smereka stwierdzila' że \!iń! ńie leży ty|ko !o stroni € fdządcy. bo smochodyjeżdząf
nadnierną prędkościa, zjezdżlją m pobocze i zalanljąje,
wójt - zwrócil się do r.dnego AndŹeja Pie1ruszki o pŻekMa.ie Pani sołys, że m zebnniu
blędnie poiÓfomowal, że plasliki będąf.bierfure 2 Ęzy \' miesjącu ' prÓsil by P.ni sohys
pueplosila i pżeteała djesfkdiĆÓn. Źe będąabicrane l EzvtriesiąĆu'
Naslępnie radni skalżyli się na iinrę że ponijają nicktórych nieszkańcóN i nie doslatfyli
w  r |o \ ' ł} ie f tL i ' i  óu | ' e l '  /e  Vo ' ( ' ' o 'b  ponJ  I  pon iP" ' / ' ' ' '
vójt w}'sląrił f propozycja sfkupielia plzez ńieykecóiv poj€nników plastikowych od
wykonawcy {efu ńetlo 30 fl' ( W sklepie 150 '). poniewaŹ Nykonawca' a ui'lkowbi.
pojenników będfi € pobieral oplatę 2 zI' na miesiąc,
Radni stłieidzili' że nie opla.a się dzieżlwić jeżeli nrieszkańcy będą płacić Fo 2 fł'

K Janicka nieszkańcy p}'lająjaka będfie osLateczna śawka za śmieci deseBle8osane' a

wójl odpowiedzial' że ]9.20 zł za niesegrccowde i 9.50 - 9,80 2 segregowme' ale lo jesl
sprawa do pŹedyskutoweia na komisjach pued podjęci.ń uchslly nic ńa ]eszcze

Naśępnie glos zabrał Pan Heuyk R*iak nieszkaniec wsi Meiów klóry zglosil llzy

pieMza . po ostatnich opadach ManioNie byIy podtopienia problenen byly galęfi.
pozośawione w rowacn, kóre porobi]y sPięlżenia i woda Śię roz|ala kolo świcllic' do
Pm Kokoszki, a possję Pańi c}ran tzeba byIo obk]adai $'orkani' w rcznowie pod
UŹędcn Gniny Wójr obiecał. że ad^voni do energetyki i dosie się klo ńial spżątnąć re

druga ' Pan Reciak zapyBł cz' UŹ4d Gfuiny połiadoni] miesfkaiców któryn zala]o
budynki, że posiada osu9acfe

. i necia spEila . zwócil się do wójk aby udzielil pracostikoń ińlerwency.jnyn
'nśnl(laŹu jak nają kosió lmwę, jak gńbić ijak ją fbienć, ponicważ przed po8rzbenr
Pfua Zawady lracownicy cikosililrawę i kilkaście grobów bylo aypanych lńwą PM
Recilk nje mótsł znalezć gobu swojego ojca'
vó]l odpowiedzia], że nie wiedzial' że byly zasypane goby ta\'ą - pojcdzic to spraYd'ó'
Jeżlli chodfi ogajęfie pozoslavioue w rcwie to ]Y ozsowie 2 Pmem Reciakiem pod
u7łdem zomial' że te całęfie foslały usunjęle pref ńiesz-kańcólv' wyjaśnił, że
placoraic' zcK czuwali nad tą sytuacją
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snłie..lzil ŃĘpnie, że stm rcwów nie ylko ł Maiowie, al€ i w iffych ńiej$owściach
j9s1 tra8imn co jest pŹyc4Ią *ielolehich zmiedbó ni€szkańcóq kóuy je aomli'
fagosloddowali. odpro{adu ają wodę z rynien

Nstępnie l.Bda dluga d'skusja m lenal rcwów podca którcj vójt poruszył reńa1 powołaia
cn|mej spo]ki wodtri. hola falmo$€]ab) sFryńispraqmi'
Radna zuzlm smoelQ popfiła vójta infomując, że sldos1wo Powjalowe plćaacu duż
pifiiądrc !a sPołki w tń 'oku pŹyado pÓ 30 qs' na gńinę - gbim Mietków z tego nie

M;końcanie z' smeEka poinfomosda ńdnycĘ ż doŚała w poni€działek rckon€ndację do
Powiatowej Rady zalrodnieńą k'óń Śtłada się z ]5 osób' Rada ta s!ółFacuje f Powiatow)T
Użędm PBcy. Je*li Śąjakieś probleny doty@ące atrudnienia osób do pr& inteMncyjnych' 10
konisjo będfie je rczwiąz'mć'

PBodniczący Rady cmńy Jóf€f fygadło fulTąI Śesję słowdi ,,zmykm sesję Rady

Nagfuie sesji RG showi załącaik do pmlokołu pi'ta cD'

ts-


